

6天 南越胡志明市/古芝地道+芽庄 (陆地配套)

6D Hochiminh-Cuchi Tunnels + Nah Trang (Land Only)

****Updated on 11Nov'15**

(TOUR CODE : FSGN6)

Sales Period : Till 30Mar 2016

Travel Period (Ex-SIN) : 15Nov'15 -30Mar'16

Black out period: 23Dec'15-03Jan'16 &05-10Feb'16

Package Inclusions : *含西贡游船风味, 越南小吃

~ Return airport / hotel / airport transfers 往返机场接送

~ 2 nites Hochiminh hotel stay + 3 nites Nah Trang hotel stay with daily breakfast ;

2晚胡志明酒店住宿+3晚芽庄酒店住宿 (含早餐)

~ Meals and Tours as per itinerary + English or Chinese Speaking Guide行程所列景点门票及膳食 + 胡志明中文导游

Day 1) Upon arrival, meet and transfer to War Crime Museum, Notre-Dame Cathedral, City Post-Office, Thien Hau Temple. Enjoy dinner with dancing performance on the floating-restaurant along Saigon River. (D)

接机, 市区游: 战争博物馆; 市政古老邮局; 西贡河游船晚餐, 欣赏歌舞秀; 之后入住酒店 (晚餐)

Day 2) Huchiminh City - Cuchi Tunnels - visit Lacquewares factory (B/L/D)

After breakfast, drive to Cu Chi, visit the tunnels system of more than 200km in length which used to be the shelters of guerrilla during the war against American troops. Back to Hochiminh city after lunch, visit famous lacquer ware factory and handicraft center.

参观越战遗迹 - 古芝地道; 午餐返回胡志明市; 参观著名的漆器工厂、手工艺品中心 (早午晚餐)

Day 3) Huchiminh City - Nha Trang: After breakfast, depart for Nah Trang by domestic flight . Check in hotel on your own (B)

早餐后, 搭乘内陆航班前往芽庄, 抵达自行入住酒店; 可到海滩品尝海鲜烧烤 (早餐; 午晚餐自理)

Day 4) Nha Trang: Free at your own leisure - you may purchase full day islands tour to enjoy the sea and water activities (Yen Island, Hom Mum, Hon Tom & Mien Island). (B)

早餐后您可自费参加芽庄四岛游 (每人只需8美金左右, 全天跳岛游, 出海享受浮潜, 含午餐) (早餐)

Day 5) Nha Trang: Free at your own leisure (B)

早餐后自由活动 (可自费体验温泉泥浴; 享受沙滩阳光及品尝各式海鲜 (早餐)

Day 6) In the morning, go to airport on your own and then fly back to Singapore (B)

告别南越风情, 自行前往机场, 乘搭越南航空, 返回温暖的家 (早餐)

~ No refund for unused portions of tour 行程中未走的部分概不退款

~ Excludes personal expenses such as drinks, telephone, souvenirs and laundry, etc. 不含个人消费 (如饮料、长话费、礼品、洗衣等)

~ Compulsory Tipping for Tour Guide and Driver: USD3/pax/day(for 10pax & above group);USD5/pax/day(FIT)

~ Paxs OWN extension after tour without Hotel booking, No transfer provided. 放弃在指定酒店延续行程的客人, 将不提供服务

A/C:3*-80,4*-90&5*-100;1.45

(Rates quoted in SGD)

CHOICE OF HOTELS	Location	Black out Period (per person)	ADULT		CHILD		EXTN PRPN with B'fast (芽庄)		
			SGL	TWN/ TRP	WZ BED	No BED	SGL/ TWN	TRP	CNB
Hochiminh胡志明: or similar Kelly Central Hotel 3☆ Hoang Phu Gia 3☆ Nha Trang芽庄: or similar Vien Dong Hotel 3☆	District 1 市中心(范五老街)	Black out Date 23Dec-03Jan 05-10Feb	\$599	\$479	\$479	\$279	\$90	\$135	\$20
3-4人等, 可减\$40/p.p.; 5-9人等, 可减\$100/p.p.; 10-15人等, 可减\$110/p.p.; 16人以上团体, 可减\$125/p.p., 16免1优惠									
Hochiminh胡志明: or similar Eden Hotel 4☆ Paragon Saigon 4☆ Nha Trang芽庄: or similar Lodge Hotel 4☆	District 1 市中心(范五老街)	Black out Date 23Dec-03Jan 05-10Feb	\$829	\$609	\$609	\$349	\$140	\$210	\$20
3-4人等, 可减\$40/p.p.; 5-9人等, 可减\$100/p.p.; 10-15人等, 可减\$110/p.p.; 16人以上团体, 可减\$125/p.p., 16免1优惠									
Hochiminh胡志明: or similar Siagon New World Hotel 5☆ Nha Trang芽庄: or similar Lodge Hotel 4☆	District 1 市中心(范五老街)	Black out Date 23Dec-03Jan 05-10Feb	\$979	\$689	\$689	\$389	\$140	\$210	\$20
3-4人等, 可减\$40/p.p.; 5-9人等, 可减\$100/p.p.; 10-15人等, 可减\$110/p.p.; 16人以上团体, 可减\$125/p.p., 16免1优惠									
*包含: 机场接送 胡志明: 2晚酒店住宿,2早餐+3正餐,门票,中文优秀导游,空调车,西贡河游船餐厅欣赏歌舞表演; 中越式风味餐, 每天每人一瓶矿泉水 (行程中). 芽庄: 3晚酒店住宿 + 每日早餐 *不含: 导游与司机小费USD3/人/天; 芽庄跳岛游及正餐; 行李超重费,娱乐费,电话费,服务生小费,签证费 (\$120/每人), 旅游保险费,个人消费,等等.									
* 示范航班: SIN/SGN/CXR/SGN/SIN - SGD280/P.P withTaxes (Please Book class THHT)									
06JAN SIN-SGN VN650 1315-1415									
08JAN SGN-CXR VN1356 1220-1325									
11JAN CXR-SGN VN1363 0955-1050									
11JAN SGN-SIN VN655 1425-1725									

